
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb 06.05.19 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler,  

 

Det var 5 styremedlemmer til stede på møtet:  

Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, Torunn Holtbakk  og Grete 

Brevig 

 

Ikke møtt: Svein Kristoffersen Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Inger Thorsen 

**************************************************** 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1: Post 

• Ikke noe post 

 

Sak 2: Budsjett 

• Brukskto 216.997. Ca 71.716 på treningsavg / gjestetrening, / hall inntekter 

• Innt AG stevne – kiosk ca 11.000. Brto fortjeneste ag-stevne – ca 80.000,- 

 

Sak 3: Mailer 

• Ingen spes mailer mottatt.  

 

Sak 4: Stevner 

• Plankevalpen – 25.05 – bør reklameres for. Ca 50 er påmeldt.  Grete legger det på 

hjemmesida og Hanne-Eli legger det ut på utstillingssider. Skrive ut annonsen, få lagt 

det ut i dyrebutikker, matbutikker, vet kontor osv. 

• Ag- gruppa trenger mer utstyr. Trenger; hjul – ca 6000, Slalom ca 45 00. Alle priser 

inkl mnv. Svanhild handler 😊 

 

Evnt: kursavgifter blir diskutert neste styremøte 

 

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig 

 


